



# Perea开放式遮阳篷

Perea Pergola awnings



*Der SonnenLichtManager*

## 享受您的客厅 Enjoy your living room



您是否希望您的遮阳系统不仅仅能提供一个惬意的遮阳场所，还具有吸引人的设计和很好的耐候性？那么您可以着手了解望瑞门的Perea开放式遮阳篷。除了众多附加功能外，我们提供广泛的设计、色调和框架颜色，确保了最大的设计选择和操作的平顺性。

Do you expect your sun shading system to provide more than just a cosy shaded spot and also attach great importance to attractive design and weather resistance? Then discover the high-grade pergola awnings Perea from WAREMA. The range of designs, colour shades and frame colours, in addition to the numerous extras, guarantees maximum design options and operating comfort.



## Secudrive® 专利导轨

- 将面料紧紧地固定在侧面导轨内
- 遮阳篷边缘无漏光
- 确保抗风性

## Secudrive® guidance

- Securely holds the fabric within the side guides
- Removing the light gap at the edges of the awning
- Ensures wind stability



## 璀璨的美观性: 集成LED照明

您正在露台上期待安静的夏日夜晚吗？使用 Perea 遮阳篷，您会发现身处这样的环境。LED 灯条和导轨可被集成进罩壳式遮阳篷和许多其它系列。您可以使用望瑞门无线系统轻松控制并调节其到所需的亮度。在夏天的晚上和朋友喝一杯葡萄酒——当然要打开我们的遮阳篷。

## Radiantly beautiful: Integrated LED lighting

Are you looking for quiet summer evening on your terrace? Use Perea awnings and you can find yourself in perfect ambience. LED strips and light rails that can be integrated into the cassette awnings and in numerous other models can be easily controlled using the WAREMA Mobile System and dimmed to the desired brightness. Time for summer evening and wine with friends – with our awnings, of course.





## 开放式遮阳篷 P40: 时尚遮阳的提供者

就坐下来享受夏天吧。它们不仅可以为您遮挡阳光和夜里的柔风, 也可以保护您免遭邻居的窥探。Perea P40将给您和您的客人留下深刻的印象, 并使户外的咖啡或烧烤时间成为难忘的体验。

## Pergola awning Perea P40: Stylish shade providers

Just sit back and enjoy summer. They don't just protect you especially well against sun and mild evening wind, but also against the prying eyes of your neighbours. Perea P40 impress you and your guests, coffee time or barbecues outdoors unforgettable experience.

最大宽度  
Max. width  
6500毫米 mm

最大伸展度  
Max. projection  
7000毫米 mm

## 帷幔卷帘和WMS传感器技术

- 电池驱动的帷幔卷帘
- 壁挂式遥控器或者智能手机控制
- WMS传感器自动测量强风和阳光照度和降雨量

## Valance roller blind and WMS sensor technology

- Battery operated valance roller blind
- Wall-mounted transmitter or via smartphone
- Automatic measurement of WMS sensor from high wind and sun, rainfall



## WMS-望瑞门移动控制系统

- 无线遥控
- 通过手持式，壁挂式遥控器或智能手机轻松操作

## WMS – WAREMA Mobile System

- Radio remote control
- Easy operation with handheld, wall-mounted transmitter or smartphone



## 开放式遮阳篷Perea P40:直导轨

想象一些与众不同的东西？一流的防晒能力与出色的设计相结合。将您的户外区域变成一片乐土。

## Pergola awning Perea P40: straight guide rails

Fancy something out of the ordinary?  
Combine first-class sun protection with  
outstanding design. Transform your outdoor  
area into oasis.





Perea P60



## 个性的开放空间: Perea开放式遮阳篷 P60

普通防晒还不够吗?

试试我们的不受天气影响的Perea P60, 它不仅  
可以防晒, 还可以防雨。融入面料的PVC网格和  
特有的排水沟可以实现排水。

## Stylish open space: Pergola awning Perea P60

Is normal sun protection not enough?

Try our weatherproof Perea P60, not only  
protects against the sun, but also rain. The  
PVC grid integrated into the fabric and the  
integrated drainage gutter drain water in a  
controlled manner.

最大宽度  
Max. width  
6000毫米 mm

最大伸展度  
Max. projection  
5000毫米 mm

最大面积  
Max. area  
30平方米 m<sup>2</sup>

## 取暖器

即使在寒冷的晚上, 您也可以在露台上享受舒适的温度和惬意的温暖, 并  
在任何您喜欢的时候延长“户外天气”。

## Radiant heater

Enjoy comfortable temperatures and cosy warmth even in the cooler  
evening hours on your patio and extend the "outdoor weather" as  
long as you feel like it.



## EasyZIP防风卷帘

带有easyZIP导向的美观的遮阳篷将现代设计和功能可靠性结合起来，同时它在强风时具有稳定性和坚固性。它与我们的不受天气影响的Perea遮阳篷完美匹配。

## Window awnings with easyZIP guidance

The aesthetic window awnings with easyZIP guidance combine modern design and functional reliability. Also high wind stability and a firm grip guaranteed. Perfect in combination with our weatherproof Perea awnings.



## Perea开放式遮阳篷 P70: 超强的耐候性

精密到极点：可靠的遮阳防雨一体化，甚至还有极强的抗风能力。带集成LED灯条的光轨。

## Pergola awning Perea P70: Extravagant weather protection

It could not be more sophisticated: Reliable combination of sun and weather protection. Even more, this weatherproof pergola awning is extremely wind-resistant. Light rail with integrated LED strips.

最大宽度  
Max. width  
6000毫米 mm

最大伸展度  
Max. projection  
6000毫米 mm

最大面积  
Max. area  
36平方米 m<sup>2</sup>





卓越的品质“德国制造”

望瑞门是一家创立于1955年的家族企业，在欧洲和亚洲拥有4,400多名员工，是遮阳行业的国际领先制造商，提供全系列的遮阳技术解决方案，以及多样化的控制系统。

Outstanding quality "Made in Germany"

WAREMA, a family owned-company was founded in 1955, and consists of 4,400 employees in Europe and Asia.

WAREMA is the European market leader for technical sun shading products, as well as control systems.

望瑞门遮阳系统设备（上海）有限公司

上海市青浦工业园区久业路123号1号厂房 201799

WAREMA Sun Shading Systems (Shanghai) Co., Ltd.

Bldg. 1, No. 123, Jiu Ye Road, 201799 Shanghai Qingpu Industrial Zone, P.R. China

电话 Tel: +86 21 59869288

info@warema.cn www.warema.cn



2020/05/23/12.2019